
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIX/2021 

 

XXIX Sesja Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w dniu 25 marca 2021 roku w formie online. 

Obrady rozpoczęto 25 marca 2021 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski (zalogowany z opóźnieniem w systemie podczas trwania obrad    

sesji) 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

 

Nieobecny: 

Marcin Zając. 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady XXIX 

Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. W sesji online uczestniczy 13 radnych (w 

momencie rozpoczęcia), co stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 
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Ad.2 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił: 

porządek posiedzenia XXIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  : 

 
1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu marcu br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Dyskusja. 
8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
9. Dyskusja. 
10.Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie gminy. 
11.Dyskusja. 
12.Sprawozdanie z działalności LCK w Lubomierzu i Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Lubomierzu. 
13.Dyskusja. 
14.Ocena bieżących remontów dróg gminnych.   
15.Dyskusja. 
16.Sprawozdanie z realizacji Programu Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania  
     Problemów Alkoholowych. 
17. Sprawozdanie z działalności świetlic profilaktycznych. 
18. Dyskusja. 
19. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   -  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
      i Narkomani na rok 2021, 
   -  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  
      zwierząt na terenie Gminy Lubomierz 
   - oceny aktualności studium i planów miejscowych w gminie Lubomierz, 
   - zmiany Uchwały Nr XXVIII/185/21 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2021 
roku w   sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 
przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu 
części tej opłaty,                                                                                                                                         
- zmian budżetu na 2021 rok.       

20. Zapytania i interpelacje. 
21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
22. Sprawy różne. 
23. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zgłosił  zmianę do porządku  

obrad sesji wprowadzenie w pkt 19 „przyjęcie uchwał” projektu uchwały: w sprawie przejęcia z 

zasobów Skarbu Państwa do zasobów Gminy Lubomierz w drodze komunalizacji  nieruchomości 

zabudowanej położonej w Maciejowcu. 
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Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski wniósł zmianę do porządku obrad sesji w bloku 

uchwał – projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie w pkt.19, dwóch przedmiotowych projektów       

   uchwał. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Anna 

Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Kozłowski.  

NIEOBECNI (2) 

Radosław Chorążyczewski, Marcin Zając. 

 

Ad.3  
Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (2) 

Radosław Chorążyczewski, Marcin Zając. 

 

Ad.4 i 5  

 

Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie gminy. 

 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marek Makowski  - drogi na terenie gminy 

Lubomierz wymagają remontów. Zgodnie z „rozporządzeniem o warunkach technicznych 

jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie” powinny posiadać klasę”Z” 

lub „L” (szerokość jezdni dla klasy „Z” – 6 m, dla klasy dróg „L” – 5,5 m). Wiele dróg 

przebiegających przez gminę nie spełnia podanych parametrów, np.: Janice – Pasiecznik 3m 
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 (2494D), Pilchowice – Pasiecznik – 3 m (2510D), Wojciechów – Maciejowiec – 5m 

(2522D), Maciejowiec – Pokrzywnik – 3,5 m (2522D, Maciejowiec – Pokrzywnik – 4 m 

(2523D), Wojciechów – Lubomierz – 5 m (2524D), Milęcice – Wojciechów – 3 m (2529D), 

Pławna – Marczów – 3 m (2533D), Chmieleń – Młyńsko – 3,5 m (2528D). 

Musimy przebudować drogę z Pasiecznika do Maciejowca. Staramy się pozyskać zewnętrzne 

środki finansowe.  Drogi Wojewódzkie (297) Wojciechów – zostanie uprzątnięty piasek, 

część konarów zostanie wycięta. 

Wniosek Państwa „O wycięcie suchych gałęzi i drzew przy drodze dojazdowej:                                                                         

- Lubomierz – Radoniów, Lubomierz – Pławna” zostanie zrealizowany po głębszej analizie. Po 

dokonanej lustracji terenu stwierdzono, że 24 drzewa znajdują się na Państwa terenie. Należy 

sprawdzić, czy nie ma usytuowanych gniazd ptasich.  Planuje się po świętach cięcie drzew, 

które nie mają przeciwwskazań.  

 Przewiduje się dokonanie zamiany dróg należących obecnie do powiatu w zamian za 

drogi należące do gminy. Trwają jeszcze rozmowy i analiza zagadnień (które drogi będą 

podlegać zamianie). 

W ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Lubomierz znajduje się 17 obiektów 

mostowych. Zostanie przebudowany most na odcinku Pławna – Wleń, prace remontowe 

trwają. Pozostałe mosty nie stanowią zagrożenia, ich remont nie jest priorytetowy.  

           Wznowienie lokalizacji znaków topograficznych jest bardzo kosztowne, to koszt – 

17.600,00 zł, a takich pieniędzy po prostu nie mamy.                                                                               

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2.      

W systemie programu e/Sesja dokonał rejestracji radny Radosław Chorążyczewski.                          

W obradach sesji uczestniczy 14 radnych.                                                               

 

Radna Anna Kalińska – spadające gałęzie są usuwane przez służby i jadących kierowców. 

Trudno jest ocenić, czy na topoli o wysokości 20 m jest małe gniazdo. 

 Mieszkańcy Milęcic są bardzo zadowoleni z wyremontowanej drogi, są bardzo 

wdzięczni. Jedynym mankamentem jest brak ograniczeń prędkości. Należałoby usytuować 

progi zwalniające lub znaki ograniczenia prędkości. Rodzice wychodzą z dziećmi na spacer, 

bądź z psami, a samochody przemieszczają się z dużą prędkością. Na odcinku drogi Pławna – 

Lubomierz gospodarstwu domowemu zginął już czwarty kot. 

 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marek Makowski  - pobocza są posypywane 

specjalnym tworzywem, podnosząc ich jakość. Zmiana organizacji ruchu nie jest w mojej 

kompetencji. Proszę wystąpić z wnioskiem do Starosty Powiatowego na podstawie art. 10 

ustawy prawo o ruchu drogowym. 

Radna Anna Kalińska – zapytała, czy jej pismo dot. przedmiotowej sprawy zostało przesłane 

do Starosty? 

Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – odpowiedział – tak, pismo zostało wysłane. 
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Radna Anna Mielniczyn – zapytała:  

- o plany remontowe na odcinku drogi Lubomierz – Popielówek (dalszy ciąg),                                                            

– czy w Popielówku jest możliwość zebrania piasku po sezonie zimowym (tak, jak 

poczyniono w Wojciechowie)?                                                                                                               

– zniwelowanie pozatykanych odpływów w Radoniowie, utrudniających  spływ wody – czy 

jest możliwe? 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marek Makowski  - w planie nie został ujęty remont 

wspomnianej powyżej drogi (prowadzący przez las). Na stronie Powiatu Zarządu Dróg 

znajduje się dokumentacja, którą musi mieć każdy zarządca. Jeśli  remont drogi zostanie 

wprowadzony przez Radę Powiatu Lwóweckiego do planu dla Gminy Lubomierz, zostanie 

przeprowadzony. W planie nie mamy remontów dróg na odcinkach leśnych.                                                                                                                                         

Sami nie możemy dokonywać frezowania, musielibyśmy zlecić firmie zewnętrznej.  

Radna Krystyna Andrzejczak – odniosła się do utrzymania estetyki na odcinku drogi 

Lubomierz – Radoniów. Czy jest w planie? 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marek Makowski  - zakładamy remont chodnika od 

skrzyżowania, plac Wolności , w kierunku ul. Majowej (strona lewa do Przychodni Zdrowia). 

Radna Krystyna Andrzejczak – jak Państwo zaczniecie pracę, to powróci temat remontu na 

wysokości przystanku autobusowego. Występuje problem z użytkowaniem tego odcinka 

drogi. Będzie woja medialna. 

Radny Dariusz Penkala – droga Chmieleń – Rębiszów, czy jest ona własnością Skarbu 

Państwa? Nikt nie ma jej na stanie. Jak jest faktycznie? 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marek Makowski  - była to droga Skarbu Państwa, 

odpowiedzialny jest za nią Starosta.  

Radny Radosław Chorążyczewski -  na odcinku drogi Pławna – Marczów, na zakrętach jest 

bardzo niebezpiecznie, należałoby naprawić.  

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marek Makowski  - w takiej sytuacji należy wnieść 

pismo do Starostwa Powiatowego. 

Radny Radosław Chorążyczewski – myślę o sformułowaniu wniosku do Zarządu Dróg, który 

powinien być przegłosowany. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – w sprawach różnych zostanie wprowadzony 

wniosek, a następnie przegłosujemy. 

 

Zastępca Komendanta Policji w Gryfowie Śląskim Paweł Jaworski – Gmina Lubomierz jest 

gminą turystyczną., w porównaniu do innych miast z Powiatu Lwóweckiego nie jest źle. Na 

terenie gminy w roku 2020 odnotowano przestępstwa z kategorii: 

- rozboje – 0,                                                                                                                                                 

- bójki i pobicia -0,                                                                                                                                          

- kradzieże – 9,                                                                                                                                                  

- kradzieże pojazdów - 2,                                                                                                                                       

- kradzieże z włamaniem - 9,                                                                                                                             

- przestępstwa narkotykowe – 3. 
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Ogólnie tendencja zmniejszająca przestępstw w porównaniu do roku 2019. Interwencji 

policyjnych było 728, a w roku 2019  - 603 interwencji.   Współpracujemy z samorządem i 

organizacjami pożytku publicznego: bieżąca wymiana informacji z Burmistrzem Gminy i 

Miasta Lubomierz, wspólne odprawy z komendantem Straży Miejskiej w Lubomierzu, 

ustalamy wspólne służby, współpraca stała z OSP z terenu Gminy Lubomierz, współpraca z 

placówkami oświatowymi z terenu Gminy i Miasta Lubomierz. Organizujemy wspólne 

pogadanki, i prelekcje na temat bezpieczeństwa, zabezpieczamy imprezy kulturalne, sportowe, 

miejsca kolizji i zdarzeń.  W strukturach policji została zatrudniona kadra z terenu Lubomierza, 

doskonale się orientują w zakresie przestępczości. Obserwujemy zwiększoną wykrywalność 

przestępstw.                                                                                                                                             

 Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 

Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Lwówku Śląskim Marek Zabiegała – w ogólnej 

statystyce w Gminie Lubomierz nastąpił spadek dokonanych przestępstw. Nastąpił wzrost 

wykrywalności przestępstw kryminalnych, przestępstw samochodowych. Na terenie 

Województwa Dolnośląskiego jako Powiat Lwówecki mamy największą wykrywalność 

przestępstw. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o dużą ilość kolizji na terenie Gminy Lubomierz; z czego to 

wynika? 

Zastępca Komendanta Policji w Gryfowie Śląskim Paweł Jaworski – jest to wynik 

częstotliwości uczęszczania tras, m.in. 297, odcinek Wojciechów – Golejów, Pławna –                        

- Golejów – Pasiecznik. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o współpracę z samorządami na rzecz bezpieczeństwa. 

Zastępca Komendanta Policji w Gryfowie Śląskim Paweł Jaworski – jeśli odbywają się 

uroczystości organizowane przez Urząd Gminy i Miasta, to policja je zabezpiecza.  

Radna Anna Kalińska –  jak wygląda współpraca z oświatą? 

Zastępca Komendanta Policji w Gryfowie Śląskim Paweł Jaworski – organizujemy spotkania 

z młodzieżą, ale obecnie jest zastój, bo internat, szkoły są zamknięte. Nastawienie jest , aby 

pogadanki wróciły do szkół, przedszkoli, ale dopiero po powrocie dzieci do placówek. 

Radny Dariusz Penkala – podziękował policji za wsparcie w marszu manifestacyjnym w celu 

budowy chodnika w Chmieleniu. GDDKiA poinformowała o planie budowy Chodnika w 

roku bieżącym lub przyszłym. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zdarzenia na drodze wykluczają ruch 

pojazdów na kilka godzin. Ważne, żeby służby mundurowe się wspierały i uzupełniały. 

Ostatnio w Wojciechowie był problem, gdy ciężarówki się „sklinowały”, przy podmokłych 

poboczach położonych poniżej osi jezdni (na terenie zdarzenia).                                                            

Zastępca Komendanta Policji w Gryfowie Śląskim Paweł Jaworski – oczywiście jesteśmy 

chętni do współpracy, musimy jeszcze uzgodnić szczegóły. 
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Zastępca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Lwówku Śląskim Andrzej Więdłocha -  

W roku 2020 na terenie Gminy Lubomierz odnotowano 124 zdarzenia, w którym brało udział 

220 zastępów i 894 strażaków. ŁĄCZNA KWOTA DOTACJI Z BUDŻETU PAŃSTWA DLA 

JEDNOSTEK OSP Z TERENU Powiatu Lwóweckiego wynosiła 106.736,00 00 zł, w tym na 

Gminę Lubomierz udzielono dotację 23.008, 00 zł. Komendant Powiatowy PSP w Lwówku 

Śląskim pozytywnie wydał opinie niezbędne do przystąpienia do programu Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pn „Ogólnopolski Program Finansowania 

Służb Ratowniczych. Część 2” dla jednostek: OSP Chmieleń 5.599,99 zł, OSP Wojciechów 

4.865,70 zł. Za przyznane dotacje z WFOŚi GW zakupiono sprzęt do działań ratowniczo – 

gaśniczych.  Na terenie Gminy Lubomierz występują braki szkoleniowe kadry: naczelników, 

dowódców OSP. Należy mieć na uwadze przeszkolenia z zakresu kwalifikowanej pierwszej 

pomocy strażaków ratowników.  

 Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5,6.                                                                                                   

Radna Anna Kalińska – na czym polegała działalność kontrolna w Nadleśnictwie Lwówek 

Śląskim ?                                                                                                                                                                  

Zastępca Komendanta Powiatowej Straży pożarnej w Lwówku Śląskim Andrzej Więdłocha – 

co roku sprawdzane są drogi dojazdowe, ich stan. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – przedstawiono Państwu sprawozdanie z 

działalności Straży Miejskiej w Lubomierzu.                                                                                        

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7.                                                                                                

Jeśli są pytania odpowiem.                                                                                                                   

Radna Anna Kalińska – nawiązała do tematu środków technicznych do realizacji zdarzeń w 

miejscu publicznym.                                                                                                                                                

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – jest  1 monitoring, zamontowanych 15 

kamer na 3 obiektach. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – została przedstawiona informacja w zakresie opieki nad 

zwierzętami i statystyki odłowu psów na terenie Gminy Lubomierz .                                                  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz – podziękował służbom mundurowym za 

aktywny udział w zdalnym posiedzeniu sesji. 

                   Ogłosił 10 min. przerwę w obradach sesji, tj. w godz. 13:50 – 14:00. 

Godz. 14:00 wznowienie obrad sesji. 

 

Ad.6    

                                                                                                                                          

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz na posiedzeniach w miesiącu marcu br. 
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Radny Dariusz Penkala odczytał wniosek wypracowany na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Komisji Wsi, Budownictwa i 

Ochrony Środowiska w dniu 17 marca 2021 roku. 

„Wprowadzenie do projektu uchwały nr XXIX/191/21 zapisu:§9 l. Wykonanie zadania 

polegającego na sterylizacji i kastracji zwierząt posiadających właścicieli realizowane jest 

poprzez udzielenie dofinansowania właścicielom psów i kotów z terenu gminy i miasta 

Lubomierz w wysokości 50% kosztów sterylizacji lub kastracji. 2. W przypadku psów zabiegi 

sterylizacji i kastracji dofinansowane są tylko właścicielom, którzy dopełnili obowiązku 

szczepienia psa. 3. W celu uzyskania dofinansowania właściciel zwierzęcia złoży wniosek 

(załącznik nr l do programu). 4. Kwota dofinansowania zostanie uregulowana lekarzowi 

weterynarii na podstawie wystawionej faktury lub rachunku”. 

Komisja Rewizyjna i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 18 marca 

2021 roku – nie wypracowały wniosków. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do projektu uchwały nr XXIX/191/21 zapisu:§9 l. Wykonanie zadania 

polegającego na sterylizacji i kastracji zwierząt posiadających właścicieli realizowane jest 

poprzez udzielenie dofinansowania właścicielom psów i kotów z terenu gminy i miasta 

Lubomierz w wysokości 50% kosztów sterylizacji lub kastracji. 2. W przypadku psów zabiegi 

sterylizacji i kastracji dofinansowane są tylko właścicielom, którzy dopełnili obowiązku 

szczepienia psa. 3. W celu uzyskania dofinansowania właściciel zwierzęcia złoży wniosek 

(załącznik nr l do programu). 4. Kwota dofinansowania zostanie uregulowana lekarzowi 

weterynarii na podstawie wystawionej faktury lub rachunku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Kozłowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Anna Kalińska, Krzysztof Mytych. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 
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Ad..7 

Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – poinformowała o realizacji 

wniosków . Podjęto apel  w sprawie do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki 

Regionalnej dotyczący konieczności zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla 

Dolnego Śląska w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021-2027, 

który został wysłany do powyżej wymienionych instytucji (w formie: e-mail i papierowej za 

potwierdzeniem odbioru). Wniosek o wycinkę suchych drzew i suchych  gałęzi został 

wysłany do  Starostwa Powiatowego (uzupełniony o dwa pisma). Odpowiedzi udzielił 

podczas dzisiejszej sesji kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Pan Marek Makowski. 

Ad.8 i 9  

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 26 lutego do 25 marca 2021 roku przedstawił Marek Chrabąszcz.     

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 9.    

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

- Zarządzenie NR 17/2021 z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie zmian do budżetu na 2021 

rok,                                                                                                                                          

Zarządzenie NR 18/2021 z dnia 01 marca 2021 roku w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości,                                                                                      

- Zarządzenie NR 19/2021 z dnia 01 marca 2021 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej 

w drugim przetargu na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości,                                                                                      

- Zarządzenie NR 20/2021 z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą Pani 

Anety Korol w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz,                                                                           

- Zarządzenie NR 21/2021 z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie zmiany zarządzenia nr 

9/2021 z dnia 14.02.2021 roku w sprawie powołania Gminnej Komisji Urbanistyczno – 

Architektonicznej,                                                                                                                         

- Zarządzenie NR 22/2021 z dnia  17 marca 2021 roku w sprawie określenia zasad 

zajmowania pasa drogowego dróg wewnętrznych i ustalenia stawek za zajęcia pasa 

drogowego dróg wewnętrznych będących w zarządzie Gminy Lubomierz,                                                 

- Zarządzenie NR 23/2021 z dnia 19 marca 2021 roku w sprawie wprowadzenia regulaminu 

udzielania zamówień publicznych o wartości szacunkowej nie przekraczającej równowartości 

kwoty określonej w art. 2 ust.1 pkt 1 ustawy prawo zamówień publicznych tj. kwoty 

130.000,00 zł,                                                                                                                                        

- Zarządzenie NR 24/2021 z dnia 23 marca 2021 roku w sprawie przekwalifikowania lokalu 

komunalnego nr 7 przy Placu Wolności nr 41 na lokal socjalny. 

Radny Dariusz Penkala – zapytał o rozmowy z przedstawicielem firmy Kopalni Bazaltu, czy 

była rozmowa dot. surowców z naszego terenu.                                                                                     

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – korzystać będziemy przede wszystkim z surowców z 

kopalni na terenie naszej gminy, a rozmowa dot. kopalni w Rębiszowie dotyczyła innych 

minerałów.    
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Radna Anna Mielniczyn – od kiedy będzie zmiana drogi gminnej w Radoniowie na drogę 

powiatową?                                                                                                                                             

Radny Krzysztof Mytych – jakie jeszcze drogi zostaną przekazane powiatowi?                             

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – powiat przejmie drogę w Radoniowie, w zamian za 

drogę w Milęcicach. Myślimy jeszcze o zamianie ul. Sportowej.  Dokładnie nie wiemy, czy to 

się uda.  Jest to jeszcze do ustalenia. Trwają rozmowy.                                                                                                                                   

Radna Małgorzata Pasierbska – zapytała o możliwość dofinansowania mieszkań ze środków 

zewnętrznych, czy chodzi o „Złoty Róg”?                                                                                     

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – była na rozmowie osoba z Karpacza w sprawie „Złotego 

Rogu”. Po ustaleniach z konserwatorem wyszła kwota dwukrotnie wyższa. Dla potencjalnego 

inwestora nie jest to opłacalne. My, jako gmina  myślimy  o wykonaniu mieszkań 

komunalnych z możliwością ich dalszej odsprzedaży. Mając możliwości pozyskania 100% 

dofinansowania z zewnątrz. 

Ad.10 i 11 

Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami – nie została 

przedstawiona z powodu nieobecności radnego.                                                                   

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – poinformował o ewentualnym złożeniu pytań na 

piśmie. 

 

Ad.12 i 13 

Sprawozdanie z działalności LCK w Lubomierzu i Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Lubomierzu. Temat omówiony szczegółowo na posiedzeniach komisji. BRAK PYTAŃ. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 10 i 11.                                                                                          

 

Ad.14 i 15 

Kierownik RT Przemysław Kułaga - temat związany z ocena bieżących remontów dróg 

gminnych został wstępnie omówiony na posiedzeniu komisji. Obecnie trwa analiza związana 

wyborem kolejności pilności remontów dróg. 

 

 

Ad.16, 17 i  18. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Gminnej Komisji d/s Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 12. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – nieobecna przewodnicząca Gminnej Komisji ds. 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Joanna Chrabąszcz. Jeśli będą mieli 

Państwo pytania, to proszę przedstawić, zostaną przekazane przewodniczącej komisji w celu 

pisemnego wyjaśnienia.                                                                                                                                            

Radna Krystyna Andrzejczak -  odpowiedziała - pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych bardzo szczegółowo wyjaśniała na posiedzeniu 

komisji temat. Pytanie do przedstawiciela szkoły – czy dzieci trudne są objęte w jakiś sposób 

opieką, biorąc pod uwagę niepokój związany z okresem pandemicznym?  
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Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnej  Teresa Śliwińska – dzieci z klas starszych nie 

uczestniczą w zajęciach świetlicowych. Zajęcia terapeutyczne, kompensacyjne odbywają się 

zdalnie.                                                                                                                                         

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – do poniedziałku zamknięte są żłobki, przedszkola, a 

zapewniona jest tylko opieka dzieci, których rodzice pracują w służbie zdrowia lub w 

służbach mundurowych). 

Ad.19 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) - uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021. 

Głosowano w sprawie: 
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Pasierbska. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Ad.3  
 

Uchwała nr XXIX/190/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2021. 

 

b) - przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lubomierz.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof 

Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Kalińska. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

Uchwała nr XXIX/191/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lubomierz; 
 

c) - oceny aktualności studium i planów miejscowych w gminie Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- oceny aktualności studium i planów miejscowych w gminie Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXIX/192/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie oceny 

aktualności studium i planów miejscowych w gminie Lubomierz; 
 

d) - zmiany Uchwały Nr XXVIII/185 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 

2021 roku w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu części tej opłaty. 
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Głosowano w sprawie: 
- zmiany Uchwały Nr XXVIII/185 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2021 

roku w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu części tej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Andruszków. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXIX/193/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVIII/185 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2021 roku 

w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 

przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu 

części tej opłaty; 

 

e) - zmian budżetu na 2021 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – autopoprawka w sprawie zmian budżetu Gminy i Miasta 

Lubomierz na 2021 rok dotyczy środków z budżetu państwa na program „wspieraj Seniora”. 

Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 15.000,00 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 
-autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w sprawie zmian budżetu Gminy i 

Miasta Lubomierz na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 
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Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXIX/194/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian 

budżetu na 2021 rok; 

 

f) - przejęcia z zasobów Skarbu Państwa do zasobów Gminy Lubomierz w drodze 

komunalizacji nieruchomości zabudowanej położonej w Maciejowcu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- przejęcia z zasobów Skarbu Państwa do zasobów Gminy Lubomierz w drodze 

komunalizacji nieruchomości zabudowanej położonej w Maciejowcu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXIX/195/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  przejęcia z 

zasobów Skarbu Państwa do zasobów Gminy Lubomierz w drodze komunalizacji 

nieruchomości zabudowanej położonej w Maciejowcu; 

 

g) - uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

 

Głosowano w sprawie: 
- uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXIX/196/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  w sprawie uznania 

petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

 

 

Ad.20  

Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.21 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.22  

W sprawach różnych: 

Radna Anna Kalińska odczytała treść życzeń dla sołtysów z prośbą o przekazanie adresatom. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O wystąpienie z pismem do Starostwa Powiatowego w temacie naprawy dróg 

zlokalizowanych na trasie: Pławna - Marczów, Chmieleń - Popielówek. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Nowicki 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 
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Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – poinformował o konieczności 

zwołania sesji nadzwyczajnej w związku z  uchwałą dot. gospodarki niskoemisyjnej, która 

jest w trakcie opracowywania. Musi być podjęta z początkiem kwietnia br., a jest niezbędna 

do złożenia wniosku o termomodernizację klubu „Postulat”. 

Radna Anna Kalińska – zapytała, czy jest odpowiedź od konserwatora zabytków w sprawie 

remizy w Milęcicach.                                                                                                                   

Kierownik RT Przemysław Kułaga – ustalono telefonicznie.                                                                  

Radna Anna Kalińska – jaki jest stan epidemiologiczny na terenie gminy, związany z covid-

19?                                                                                                                                                        

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – coraz  więcej osób jest na kwarantannie. Lista osób 

przebywających na kwarantannie i izolacji mieści się na 3 stronach formatu papieru L4. 

Zachorowania są na terenie Urzędu, w oświacie.                                                                                 

Radna Krystyna Andrzejczak – pogratulowała pomysłu na organizację placu zabaw dla 

dyrektor Żłobka w Wojciechowie.                                                                             

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – wszyscy są zaangażowani, łącznie z 

OSP Wojciechów. Radny Krzysztof Mytych – zasygnalizował kontynuację wycinki starych 

drzew od „Starej Mleczarni”.                                                                                                          

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – to nie jest na terenie drogi gminnej, tylko powiatowej. 

Życzenia wielkanocne złożył Przewodniczący Rady MG Michał Pater i radna Krystyna 

Andrzejczak. 

 

Ad.23  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady XXIX 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

 

 

  

        Przewodniczący 

        Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

 Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 


